

Στην Αρχαία Ανί, που ήταν κάποτε γνωστή ως η πόλη με τις 1001 εκκλησίες, η Κυβέρνηση της Τουρκίας διέταξε την πλήρη καταστροφή της το 1921 με τη χρήση εκρηκτικών, στα πλαίσια της απάλειψης όλης της Αρμενικής ιστορίας στην περιοχή μετά τη γενοκτονία των Αρμενίων που ξεκίνησε το 1915. Έχουν απομείνει μόνο χαλάσματα και μερικές εκκλησίες που στέκουν ακόμη όρθιες με τους τοίχους σβησμένους ή ασπρισμένους πάνω από τις χιλίων ετών τοιχογραφίες. Η Κυβέρνηση της Τουρκίας αποφάσισε προσφάτως να προβεί σε μία μικρή ανακαίνιση σε ένα από τα κτίσματα, το οποίο πλέον αποκαλεί τζαμί.

---

Древний Ани когда-то был известен как город 1001 церквей, но в 1921 году турецкое правительство приказало полностью разрушить его с помощью взрывчатки в рамках уничтожения истории армян в местности после армянского геноцида, начавшегося в 1915 году. Остались лишь камни и несколько церквей, со стенами, на которых были смыты или покрашены белым тысячелетние фрески. Турецкое правительство недавно приняло решение провести небольшую реставрацию одного из зданий, которое оно сейчас называет мечетью.

---

In Ancient Ani, once known as the city of a 1001 churches, the Turkish government ordered its complete destruction in 1921 using explosives as part of erasing all Armenian history in the area after the Armenian genocide which began in 1915. What remains is rubble and a few churches left standing with the walls wiped away or coloured white on top of 1,000 year old frescoes. The Turkish government has recently decided a slight renovation process on one of the buildings which it's now calling a mosque.